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                                            Protokół Nr  11/2021  

                          z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

                               odbytego w dniu 24 sierpnia 2021 roku  

 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie1200 w Biurze Rady Miejskiej 

Białogardu.  
  

Tematyka Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia komisji, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXXVII Sesję Rady Miejskiej 

Białogardu. 

3. Sprawy różne.  

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 

Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Mariusz Smoliński. Przywitał 

zaproszonych gości oraz członków komisji. Wszyscy członkowie komisji porządek komisji 

wraz z materiałami otrzymali elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś uwagi                          

do  porządku posiedzenia, jeżeli nie ma to przystępujemy do jego realizacji. Powiedział, że jest 

do przyjęcia protokół nr 10 z posiedzenia komisji. Zapytał, czy są jakieś uwagi                                    

do w/w protokołu. Wobec braku uwag poddaje protokół pod głosowanie. 

Przegłosowano: 

za – 3 (jednogłośnie). W wyniku głosowania protokół został przyjęty i skierowany                    

do publikacji w BIP. 

 

Ad 2 

Przewodniczący komisji - powiedział, że przechodzimy do rozpatrzenia i zaopiniowania 

projektów uchwał na XXXV II Sesję Rady Miejskiej Białogard: 

a) w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy poprzedzających 

dzień złożenia wniosku – druk A,  

Przedstawia: Sekretarz Miasta – P. Janowski  

Uzasadnienie: 

Ustawa  wprowadziła kompetencje dla Rady do ustalenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego                      

za okres 3 miesięcy poprzedzających dzień złożenia wniosku. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie.  

 

Przegłosowano:  

za -  4 ( jednogłośnie ). Opinia pozytywna. 

b) w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszar miasta  

Białogard- druk B, 

Radny Sz. Jonko – zgłosił wniosek, aby w związku z nieobecnością Prezesa RWIK  Spółka  
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z o.o. w/w projektu uchwały nie rozpatrywać.                                                                              

Wniosek radnego przegłosowano :za -  4 ( jednogłośnie) . 

Z powodu nieobecności Prezesa RWiK Sp. z o.o. Komisja nie procedowała w/w projektu 

uchwały.  

c) w sprawie zamiaru zmiany statutu Białogardzkiej Biblioteki Publicznej                             

im.Karola Estreichera w Białogardzie w części dotyczącej lokalizacji filii- druk C, 

Przedstawiła: Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej –  A. Nowak 

Uzasadnienie: 

Zamiar zmiany statutu Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola Estreichera  

w Białogardzie w części dotyczącej   lokalizacji filii  Izby Tradycji  Regionalnej uzasadniony 

jest koniecznością dostosowania  treści statutu bibliotek określającego lokalizacje filii 

biblioteki tj.: filia nr 1 przy ulicy Moniuszki 49 i filia nr 2 przy ulicy Komara 23. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie. Glosy w dyskusji: 

Przewodniczący komisji – zapytał, kiedy filia przy ulicy Moniuszki zacznie funkcjonować? 

Dyrektor – odpowiedziała, że wstępnie z Prezesem BOSiR ustaliliśmy, że pod koniec m-ca 

września br.  

Radny Sz. Jonko – zapytał, czy jest jakiś kosztorys, projekt? 

Dyrektor – odpowiedziała, że jest przygotowany projekt remontu do końca m-ca września br. 

Radny Sz. Jonko – zapytał , a kto to sfinansuje? 

Burmistrz –odpowiedziała, że myśli, iż BOSiR. 

Radny Sz. Jonko – zapytał , a jaka jest sytuacja z filią przy ulicy Komara? 

Dyrektor – odpowiedziała, że jest projekt przygotowany do ministerstwa,  ale potrzebne będą 

środki własne. Koszt przewidywany  w budżecie to kwota 1,5 miliona zł. Gdy nie będzie tych 

środków finansowych to będzie trzeba wyremontować tylko dach i na to  potrzeba około 100 

tysięcy zł.  

Radny W. Czurko  - zapytał, ile miesięcznie w filii biblioteki szpitalnej wypożyczano 

książek? 

Dyrektor – odpowiedziała, że nie pamięta, ale tam było ponad 200 aktywnych czytelników 

rocznie . 

Radny A. Wegner– powiedział, że jego zdaniem biblioteka powinna być zlokalizowana  

w szpitalu z uwagi na przebywających tam pacjentów. Uważa, że to Powiat powinien                           

o to zabiegać, aby biblioteka była dla pacjentów  zlokalizowana w szpitalu. Można długo                  

na ten temat dyskutować . Brak współpracy Miasta z Powiatem. Jednakże często inicjatorem  

współpracy z Powiatem było Miasto  i tak jest nadal.  

Burmistrz – powiedziała, że od  samego początku tutaj jak widać nie ma dobrej woli Powiatu 

do wzajemnej współpracy.  

Radny A. Wegner – powiedział, że od kilkunastu  już lat lewa część budynku niszczeje i  jest 

nie wykorzystana . 

Radny Sz. Jonko – powiedział, że podsumowując to wszystko ma pretensje i uwagi do 

medialnego przekazu do mieszkańców w tej kwestii.  

Przegłosowano: za -  4 ( jednogłośnie ). Opinia pozytywna. 

d) w sprawie zgody na odstąpieni od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy    

użytkowania nieruchomości- druk D, 
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Przedstawiła: Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej –  A. Nowak 

Uzasadnienie:  

Miasto Białogard zaadaptowało budynek po byłym Gimnazjum Nr 2  położony w przy ulicy 

Kościelnej 1 i ulicy Lindego 3  z przeznaczeniem na siedzibę biblioteki. W budynku będzie 

też  sala gimnastyczna dla Szkoły Podstawowej Nr 4. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie. Głosy w dyskusji: 

Radny W. Czurko – zapytał, czy ta wolna część budynku jest przygotowana na potrzeby 

WTZ? 

Direktor – odpowiedziała, że na razie jeszcze nie.  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy te sale w budynku będą przystosowane                             

do prowadzonych zajęć z osobami niepełnosprawnymi? 

Direktor – odpowiedziała, że jej zdaniem nie będzie problemów.  

Radny Sz. Jonko – zapytał, czy Szkoła Podstawowa Nr 4 i WTZ będą za użyczenie sal 

obciążane kosztami? 

Direktor – odpowiedziała, że tylko za media. 

Przegłosowano: za -  4 ( jednogłośnie ). Opinia pozytywna 

e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021- druk E, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak 

Uzasadnienie: 

Plan dochodów zwiększa się ogółem o kwotę  140.455,57 zł, z tego: 

1. zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę  120.455,57 zł; 

2. zwiększa się plan dochodów majątkowych o kwotę 200.000,00  zł 

Plan wydatków zwiększa się ogółem o kwotę 140.455,57 zł z tego: 

1. zwiększa się plan wydatków o kwotę80.455,57 zł ; 

2. zwiększa się plan wydatków majątkowych o kwotę 60.000,00 zł.  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie. Głosy w dyskusji: 

Radny Sz. Jonko – powiedział, że oczekuje informacji na piśmie odnośnie punktu 

przesiadkowego autobusowego  zlokalizowanego przy Biedronce. Prosi o umowę oraz 

kosztorys. Ile będzie kosztowało utrzymanie tego punktu i kopię umowy z przedsiębiorcą.  

Jest punkt przesiadkowy, a nie ma dla podróżnych toalety.  

Sekretarz Miasta – powiedział, że Powiat podjął uchwałę o jednorazowym dofinansowaniu  

w kwocie 9.500 zł. Inne samorządy tego nie uczyniły.  

Przegłosowano :za -  4 ( jednogłośnie ). Opinia pozytywna 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego 

dla  dróg, których zarządcą jest Miasto Białogard- druk F. 

Przedstawił: Radny Rady Miejskiej – Sz.Jomko 

Uzasadnienie:  

Projekt uchwały jest wyjściem naprzeciw mieszkańcom, którzy inwestują w rozwiązania 

ekologiczna pozwalające na oszczędzanie wydatków na źródłach ciepła. W ten sposób 

polepszy się tez wizerunek miasta. Zostaną zaoszczędzone w ten sposób środki finansowe              

i polepszy się sytuacja finansowa wspólnot, właścicieli budynku mieszkalnego. Proponowana 

stawka opłaty za zajecie pasa drogowego za jeden dzień wynosi 0,20 zł za 1m2 powierzchni.  
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Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie. Glosy w dyskusji: 

Radny A. Wegner – powiedział, że ma pewne obawy, gdyż ktoś zostawi pewne urządzenia 

budowlane i to może stać np. rok czasu i nikt z tym nic nie zrobi. Może to poważnie utrudnić 

życie mieszkańcom.  

Radny Sz. Jonko – powiedział, że rusztowanie może być postawione do poważnych celów,  

a Pan radny nie czytał chyba dok ładnie projektu uchwały. Nasz poprawka dotyczy spraw 

związanych z termomodernizacją budynku, kompleksowym remontem dachu                                  

lub postawieniem urządzeń fotowoltaicznych. Jeżeli postawi do innych celów płaci 2,50 zł.  

Sekretarz Miasta – powiedział, że na komisji informowano, że wpływy w skali roku                           

za zajęcia pasa drogowego wynoszą w granicach miliona zł. Wątpliwości budzi przedmiot 

obniżenia tej opłaty. Ma pytanie kto będzie oceniał, czy to jest termomodernizacja,                              

czy też remont dachu budynku. Czy urząd ma to weryfikować i ustalać jaka ma to być stawka 

opłaty?  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy może pomyśleć nad zmianą proponowanej stawki? 

Radny Sz. Jonko –odpowiedział że jest otwarty do nowych propozycji podanej w projekcie 

stawki. 

Przegłosowano: za -  2, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna.  

Ad3  

Przewodniczący Komisji- powiedział, że przechodzimy do pkt.  – sprawy różne. Zapytał, 

czy są jakieś pytania? 

Radny Sz. Jonko –   zapytał, ile będzie kosztowała ta  nowa fontanna – wodotrysk przy Placu 

Wolności?  Ponadto zapytał, jaki jest projekt oraz, ile to będzie to kosztowało ?  Czy Pani 

Burmistrz ma już przygotowana koncepcję?  Interesuje mnie też jaka będzie wysoka i jakie  

 są tego zarysy, ile będzie tam wody?  Ponadto kiedy zostanie ona wybudowana? 

Burmistrz – odpowiedziała, że te zadanie zostało dopiero zlecone firmie.  

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 1345. 

 

 

 

Protokółowała: 

D. Holczewska – Szydłowska                                            Przewodniczący Komisji 

 

         /-/ Mariusz Smoliński 

 


